

Dear User,

In the new version we have fixed several small technical issues.

Together with the EA we provide two variants of the recommended preset settings. The first variant is the universal preset settings valid for all currency pairs, "EW 2018". It is now built-in as the default set of settings in the EA. The second variant is the portfolio of the "DE" settings; they are different for each pair. In both variants of settings, trading is performed from 0:00 till 1:00 of the broker time. Therefore, one should keep GMTOffset=0 and AutoDST=None in the settings, for any broker and both in summer and in winter.

Please update your EA within 4 weeks, as the old version will expire after that.

If you have any questions or suggestions, we are glad to discuss them on our forum:
http://forumargolab.net/index.php?forums/easy-walker-fx_eng.46/

Yours sincerely,
ARGOLab Team

Уважаемый пользователь,

В этой версии исправлено несколько мелких технических проблем.

Вместе с советником предоставляются два варианта рекомендованных настроек. Первый вариант – это универсальный сет для всех валютных пар, «EW 2018». Он теперь встроен в советник в качестве настроек по умолчанию. Второй вариант – пакет сетов «DE», эти сетовые разные для каждой валютной пары. В обоих вариантах торговля осуществляется с 0:00 до 1:00 по времени брокера. Поэтому следует оставить без изменений GMTOffset=0 и AutoDST=None в настройках, для любого брокера, зимой и летом.

Пожалуйста, обновите советник в течение 4х недель, т.к. предыдущая версия перестанет поддерживаться после этого.

Если у вас остались вопросы или возникли предложения по улучшению советника, расскажите нам об этом на форуме: <http://forumargolab.net/index.php?forums/easy-walker-fx.47/>

С уважением,
команда ARGOLab